





Client: Nirvana Travel & Tourism

Prepared by: 9Yards Media & Marketing

Date: December 22, 2021

CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Hotel and Rest	COUNTRY	GCC
DATE	26 September 2019	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	UAE's Nirvana Travel & Tourism Joins Travel Leaders		
ONLINE LINK	https://hotelandrest.com/en/tourism-news/article-54769/		

United Arab Emirates, Abu Dhabi, (September 25, 2019) — Nirvana Travel & Tourism, located at the Breakwater, Abu Dhabi, has joined Travel Leaders Network, North America's largest travel agency organization, with more than 42,000 travel advisors, as part of a major expansion of Travel Leaders' international presence. Nirvana Travel & Tourism remains locally owned and will continue to service existing clients while anticipating new opportunities for expansion as part of the international network.

Nirvana Travel & Tourism is one of numerous travel management firms around the world that have signed on as part of the ambitious international expansion as Travel Leaders extends its footprint across several continents.

"This expansion allows us to offer a highly-personalized service model to our international travelers with the backing of a leading travel industry company," said Alaa Al Ali, CEO of Nirvana Travel & Tourism. "We will continue to service our clients in a highly personalized manner while providing them with the benefits of Travel Leaders' vast suite of technology solutions and other travel management tools."



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Emirates Tourism	COUNTRY	UAE
DATE	4 March, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	ودع الشتاء برحلة بحرية مميزة مع شركة "إم آند إتش" لتأجير السفن والقوارب الخاصة بالرحلات البحرية		
ONLINE LINK	http://www.emiratestourismmag.com/ar/%d9%88%d8%af%d8%b9- %d8%a7%d9%84%d8%b4%d8%aa%d8%a7%d8%a1-%d8%a8%d8%b1%d8%ad%d9%84%d8%a9- %d8%a8%d8%ad%d8%b1%d9%8a%d8%a9-%d9%85%d9%85%d9%8a%d8%b2%d8%a9- %d9%85%d8%b9-%d8%b4%d8%b1%d9%83%d8%a9-%d8%a5/		

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، في 4 مارس 2018: أطلقت شركة "إم آند إتش" للرحلات البحرية وشركة "نيرفانا" للسياحة والسفر المالكة لها، خدمة تأجير السفن والقوارب الترفيهية المتميزة في العاصمة أبوظبي، من خلال عروض رائعة لإجازة لا مثيل لها تتضمن جولات سياحية خاصة على متن أفخم القوارب الكبيرة، ومغامرات مائية ممتعة كصيد السمك والتزلج على الماء والتزلج المائي الطائر، إضافة إلى التخييم على الجزر، حيث يمكن لكل عميل اختيار ما يناسبه، سواء كانت اجتماعات عائلية، أو اجتماعات عمل.

لقد أحدثت شركة "نيرفانا" للسياحة والسفر ثورة في مجال الرحلات البحرية الترفيهية، من خلال منح ضيوفها حرية تصميم إجازتهم البحرية المثالية وفق رغبتهم الخاصة وبما يتناسب مع جدولهم اليومي المعتاد، إذ إنها لا تتضمن أوقاتًا محددة لتناول الطعام، ولا تشترط الالتزام بنمط لباس محدد إضافة إلى اشتمالها على خيارات ترفيهية مختلفة ومتنوعة، حيث يمكن للضيوف الاسترخاء والاستمتاع بإجازة بحرية متميزة على متن أحدث السفن والقوارب الموجودة في مدينة أبوظبي.

تضم القوارب غرفتين رئيسيتين تحتويان على حمامات داخلية مجهزة بأرقى الديكورات وأحدث التجهيزات، إضافة إلى شرفة خاصة للتشمس، غرفة معيشة واسعة، ومنطقة واسعة لتناول الطعام، كما يمكن للضيوف التمتع بتجربة ترفيهية فاخرة من خلال التلفاز الحديث ذو شاشة LED بمقاس 70 بوصة المثبت في جميع الغرف، إلى جانب نظام المسرح المنزلي، وأنظمة الصوت الخارجية وألعاب البلاي ستيشن وخدمة الانترنت اللاسلكي WiFi عالية السرعة.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Gulf Tourism	COUNTRY	GCC
DATE	4 March, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	خدماتها لتأجير السفن والقوارب الترفيهية الخاصة في ابوظبي	لات البحرية تطلق	شركة "إم آند إتش" للرح
ONLINE LINK	http://gulf-tourism.net/?p=22802		

أطلقت شركة "إم آند إتش" للرحلات البحرية وشركة "نيرفانا" للسياحة والسفر المالكة لها، خدمة تأجير السفن والقوارب الترفيهية المتميزة في العاصمة أبوظبي. من خلال عروض رائعة لإجازة لا مثيل لها تتضمن جولات سياحية خاصة على متن أفخم القوارب الكبيرة، ومغامرات مائية ممتعة كصيد السمك والتزلج على الماء والتزلج المائي الطائر، إضافة إلى التخييم على الجزر، حيث يمكن لكل عميل اختيار ما يناسبه، سواء كانت لقاءات عائلية، أو اجتماعات عمل.

وقالت شركة "نيرفانا" للسياحة والسفر انها تحرص على تقديم افضل الخدمات في مجال الرحلات البحرية الترفيهية، من خلال منح ضيوفها حرية تصميم إجازتهم البحرية المثالية وفق رغبتهم الخاصة وبما يتناسب مع جدولهم اليومي المعتاد، إذ إنها لا تتضمن أوقاتًا محددة لتناول الطعام، ولا تشترط الالتزام بنمط لباس محدد إضافة إلى اشتمالها على خيارات ترفيهية مختلفة ومتنوعة. حيث يمكن للضيوف الاسترخاء والاستمتاع بإجازة بحرية متميزة على متن أحدث السفن والقوارب الموجودة في مدينة أبوظبي.

تضم القوارب غرفتين رئيسيتين تحتويان على حمامات داخلية مجهزة بأرقى الديكورات وأحدث التجهيزات. إضافة إلى شرفة خاصة للتشمس، وغرفة معيشة واسعة، ومطبخ مجهز بالكامل، ومنطقة واسعة لتناول الطعام. كما يمكن للضيوف التمتع بتجربة ترفيهية فاخرة من خلال التلفاز الحديث ذو شاشة EDابمقاس 70 بوصة المثبت في جميع الغرف، إلى جانب نظام المسرح المنزلي، وأنظمة الصوت الخارجية وألعاب البلاي ستيشن وخدمة الانترنت اللاسلكي WiFi عالية السرعة.

إضافة إلى ذلك، تتضمن الرحلة البحرية خدمات ضيافة ذات خمس نجوم تقدم أشهى أطايب المطبخ الشرق أوسطي الأصيل، إلى جانب أشهر الأطباق العالمية. ويمكن للضيوف الاختيار من بين لائحة طويلة من الأنشطة الترفيهية المختلفة التي يمكنهم الاستمتاع بها على متن القارب، والتي تتضمن عروض " الدي جيه "، وعازفي العود لنكهة أكثر شرقية، وإمكانية الرسم على الوجوه للأطفال وغيرها الكثير.

تشتمل هذه الرحلة الغنية المصممة خصيصًا على متن أفخم القوارب على كل سبل الراحة والترف التي يمكن تصورها ابتداءً من أحدث وسائل التكنولوجيا وحتى أرقى خدمات الضيافة العالمية.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Life Magazine	COUNTRY	GCC
DATE	4 March, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	https://mebusiness.ae/ar/news/show/24676		
ONLINE LINK	https://mebusiness.ae/ar/news/show/24676		

أطلقت شركة "إم آند إتش" للرحلات البحرية وشركة "نيرفانا" للسياحة والسفر المالكة لها، خدمة تأجير السفن والقوارب الترفيهية المتميزة في العاصمة أبوظبي. من خلال عروض رائعة لإجازة لا مثيل لها تتضمن جولات سياحية خاصة على متن أفخم القوارب الكبيرة، ومغامرات مائية ممتعة كصيد السمك والتزلج على الماء والتزلج المائي الطائر، إضافة إلى التخييم على الجزر، حيث يمكن لكل عميل اختيار ما يناسبه، سواء كانت اجتماعات عائلية، أو اجتماعات عمل.

لقد أحدثت شركة "نيرفانا" للسياحة والسفر ثورة في مجال الرحلات البحرية الترفيهية، من خلال منح ضيوفها حرية تصميم إجازتهم البحرية المثالية وفق رغبتهم الخاصة وبما يتناسب مع جدولهم اليومي المعتاد، إذ إنها لا تتضمن أوقاتًا محددة لتناول الطعام، ولا تشترط الالتزام بنمط لباس محدد إضافة إلى اشتمالها على خيارات ترفيهية مختلفة ومتنوعة. حيث يمكن للضيوف الاسترخاء والاستمتاع بإجازة بحرية متميزة على متن أحدث السفن والقوارب الموجودة في مدينة أبوظبي.

ضم القوارب غرفتين رئيسيتين تحتويان على حمامات داخلية مجهزة بأرقى الديكورات وأحدث تجهيزات. إضافة إلى شرفة خاصة للتشمس، غرفة معيشة واسعة، ومنطقة واسعة لتناول الطعام. ما يمكن للضيوف التمتع بتجربة ترفيهية فاخرة من خلال التلفاز الحديث ذو شاشة LED بمقاس 17 بوصة المثبت في جميع الغرف، إلى جانب نظام المسرح المنزلي، وأنظمة الصوت الخارجية ألعاب البلاي ستيشن وخدمة الانترنت اللاسلكي WiFi عالية السرعة.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Life Magazine	COUNTRY	Middle East
DATE	3 April, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	ِ آند إتش" لتأجير السفن والقوارب	ميزة مع شركة "إم	ودع الشتاء برحلة بحرية م الخاصة بالرحلات البحرية
ONLINE LINK	https://mebusiness.ae/ar/news/show/24676		

أطلقت شركة "إم آند إتش" للرحلات البحرية وشركة "نيرفانا" للسياحة والسفر المالكة لها، خدمة تأجير السفن والقوارب الترفيهية المتميزة في العاصمة أبوظبي. من خلال عروض رائعة لإجازة لا مثيل لها تتضمن جولات سياحية خاصة على متن أفخم القوارب الكبيرة، ومغامرات مائية ممتعة كصيد السمك والتزلج على الماء والتزلج المائي الطائر، إضافة إلى التخييم على الجزر، حيث يمكن لكل عميل اختيار ما يناسبه، سواء كانت اجتماعات عائلية، أو اجتماعات عمل.

لقد أحدثت شركة "نيرفانا" للسياحة والسفر ثورة في مجال الرحلات البحرية الترفيهية، من خلال منح ضيوفها حرية تصميم إجازتهم البحرية المثالية وفق رغبتهم الخاصة وبما يتناسب مع جدولهم اليومي المعتاد، إذ إنها لا تتضمن أوقاتًا محددة لتناول الطعام، ولا تشترط الالتزام بنمط لباس محدد إضافة إلى اشتمالها على خيارات ترفيهية مختلفة ومتنوعة. حيث يمكن للضيوف الاسترخاء والاستمتاع بإجازة بحرية متميزة على متن أحدث السفن والقوارب الموجودة في مدينة أبوظبي.

ضم القوارب غرفتين رئيسيتين تحتويان على حمامات داخلية مجهزة بأرقى الديكورات وأحدث تجهيزات. إضافة إلى شرفة خاصة للتشمس، غرفة معيشة واسعة، ومنطقة واسعة لتناول الطعام. ما يمكن للضيوف التمتع بتجربة ترفيهية فاخرة من خلال التلفاز الحديث ذو شاشة LED بمقاس 17 بوصة المثبت في جميع الغرف، إلى جانب نظام المسرح المنزلي، وأنظمة الصوت الخارجية ألعاب البلاي ستيشن وخدمة الانترنت اللاسلكي WiFi عالية السرعة.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Al Bayan	COUNTRY	UAE
DATE	5 March, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	«إم آند إتش» تطلق خدمات تأجير السفن والقوارب الترفيهية بأبوظبي		
ONLINE LINK	https://www.albayan.ae/economy/local-market/2018-03-05-1.3201864		

أطلقت شركة «إم آند إتش» للرحلات البحرية، وشركة «نيرفانا» للسياحة والسفر، المالكة لها، خدمة تأجير السفن والقوارب الترفيهية في أبوظبي. وتقدم الشركة عروضاً تتضمن جولات سياحية خاصة على متن القوارب الكبيرة، ومغامرات مائية لصيد السمك والتزلج على الماء، والتزلج المائى الطائر، إضافة إلى التخييم على الجزر.

وتضم القوارب غرفتين رئيستين، تحتويان على حمامات داخلية، إضافة إلى شرفة خاصة للتشمس، وغرفة معيشة واسعة، ومطبخ مجهز بالكامل، ومنطقة واسعة لتناول الطعام. إضافة إلى ذلك، تتضمن الرحلة البحرية، خدمات ضيافة خمس نجوم. ويمكن الاختيار من بين لائحة طويلة من الأنشطة الترفيهية المختلفة. وتأسست الشركة في سبتمبر عام 2017، بهدف تنشيط السياحة البحرية في أبوظبي. ولدى الشركة أحدث أنواع السفن والقوارب، التي تتناسب مع الفعاليات العامة والخاصة.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Yas Thoughts	COUNTRY	UAE
DATE	4 March, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Cruise Away the Winter Blues with M&H Ships and Boat Cruise Rental		
ONLINE LINK	http://www.yasthoughts.com/Yasthoughtsn/cruicruise-rental/	se-away-the-winter-b	lues-with-mh-ships-and-boat-



Abu Dhabi, UAE, March 04, 2018: M&H Cruises and its owner company Nirvana Travel & Tourism are launching the leading culinary and entertainment focused ships and boat rentals to the capital. Its state-of-the-art boat offers an unrivalled getaway experience featuring private canal boat tours and water adventures such as fishing, jet ski, flyboarding, and island camping which are tailor-made for family gatherings, friendly get together, as well as corporate team buildings, off-site meetings and more.

Nirvana Travel & Tourism has revolutionized the cruise industry by offering guests the freedom and flexibility to design their ideal cruise sojourn on their schedule with no set dining times, a variety of entertainment options and no formal dress codes. Guests can enjoy a relaxed, resort- style cruise escape on one of the newest and most contemporary ships available in Abu Dhabi.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Yas Thoughts	COUNTRY	UAE
DATE	04 April, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Cruise Away the Winter Blues	with M&H Ships	and Boat Cruise Rental
ONLINE LINK	https://mebusiness.ae/ar/news/show/24672		

A&H Cruises and its owner company Nirvana Travel & Tourism re launching the leading culinary and entertainment focused ships and boat entals to the capital. Its state-of-the-art boat offers an unrivalled getaway xperience featuring private canal boat tours and water adventures such as ishing, jet ski, flyboarding, and island camping which are tailor-made for amily gatherings, friendly get together, as well as corporate team .buildings, off-site meetings and more

Jirvana Travel & Tourism has revolutionized the cruise industry by ffering guests the freedom and flexibility to design their ideal cruise ojourn on their schedule with no set dining times, a variety of ntertainment options and no formal dress codes. Guests can enjoy a elaxed, resort- style cruise escape on one of the newest and most .contemporary ships available in Abu Dhabi



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Emirates Tourism	COUNTRY	UAE
DATE	4 March 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Cruise Away the Winter Blues	with M&H Ships	s and Boat Cruise Rental
ONLINE LINK	http://www.emiratestourismmag.com/cruise-awrental/	ay-the-winter-blues-w	vith-mh-ships-and-boat-cruise-

Abu Dhabi, UAE, March 04, 2018: M&H Cruises and its owner company
Nirvana Travel & Tourism are launching the leading culinary and entertainment
focused ships and boat rentals to the capital. Its state-of-the-art boat offers an
unrivalled getaway experience featuring private canal boat tours and water
adventures such as fishing, jet ski, flyboarding, and island camping which are
tailor-made for family gatherings, friendly get together, as well as corporate team
buildings, off-site meetings and more.

Nirvana Travel & Tourism has revolutionized the cruise industry by offering guests the freedom and flexibility to design their ideal cruise sojourn on their schedule with no set dining times, a variety of entertainment options and no formal dress codes. Guests can enjoy a relaxed, resort- style cruise escape on one of the newest and most contemporary ships available in Abu Dhabi.

The boat features two master bedrooms outfitted with en-suite bathrooms replete with luxuriant fittings. It also houses a sundeck which boasts a spacious living room, and a lavish dining area. Guests also has the luxury of experiencing the best of entertainment with its 70-inch LED TV fitted in every room, a home theatre system, outdoor sound systems, play stations and hi-speed WiFi.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Hotel and Rest	COUNTRY	GCC
DATE	4 March 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Cruise Away the Winter Blues with M&H Ships and Boat Cruise Rental		
ONLINE LINK	https://hotelandrest.com/en/tourism-news/artic	le-39871/	

M&H Cruises and its owner company Nirvana Travel & Tourism are launching the leading culinary and entertainment focused ships and boat rentals to the capital.

Its state-of-the-art boat offers an unrivalled getaway experience featuring private canal boat tours and water adventures such as fishing, jet ski, flyboarding, and island camping which are tailor-made for family gatherings, friendly get together, as well as corporate team buildings, offsite meetings and more.

Nirvana Travel & Tourism has revolutionized the cruise industry by offering guests the freedom and flexibility to design their ideal cruise sojourn on their schedule with no set dining times, a variety of entertainment options and no formal dress codes. Guests can enjoy a relaxed, resort-style cruise escape on one of the newest and most contemporary ships available in Abu Dhabi.

The boat features two master bedrooms outfitted with en-suite bathrooms replete with luxuriant fittings. It also houses a sundeck which boasts a spacious living room, a fully-functional kitchen and a lavish dining area. Guests also has the luxury of experiencing the best of entertainment with its 70-inch LED TV fitted in every room, a home theatre system, outdoor sound systems, play stations and hi-speed WiFi.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Life Magazine	COUNTRY	GCC
DATE	April 3, 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	ب لشركة نيرفانا للسياحة والسفر	و في الإمارات تذه	جائزة أفضل وكالة سفريات
ONLINE LINK	https://mebusiness.ae/ar/news/show/27161		

م تكريم شركة نيرفانا للسياحة والسفر؛ الأولى من نوعها في هذا المجال في دولة الإمارات العربية متحدة، كأفضل وكالة سفريات وشركة سياحية في الإمارات، خلال الحفل العاشر لجوائز الإعلام سياحي العربي لعام 2018، الذي أقيم تماشيًا مع الازدهار السياحي والاقتصادي الذي شهدته منطقة في الأونة الأخيرة.

تمثل جوائز الإعلام السياحي العربي ذروة التميز في المنطقة، فهي دلالة على تحقيق متلقيها فضل الإنجازات في هذا المجال. حيث تم استقبال أكثر من نصف مليون صوت من 14 دولة ختلفة، عن طريق التصويت الإلكتروني، قبل تحديد الفائزين في هذه الجوائز المرموقة.

قد قال السيد عمر العلي، المدير التنفيذي لشركة نيرفانا للسياحة والسفر معلقًا على هذا التكريم تحتفي جوائز الإعلام السياحي العربي بالتميز في القطاعات المختلفة، وتمنح الفائزين تقديرًا عالمي. وقد سعدنا وتشرفنا بالحصول على مثل هذه الجائزة المرموقة، التي تقدر التزامنا وتصميمنا على منح ضيوفنا تجارب سياحية مميزة ومصممة خصيصًا لتلائم احتياجاتهم وتطلعاتهم".



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Kol Al Arab	COUNTRY	UAE
DATE	2 Apr 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	شركة نيرفانا للسياحة والسفر تحصد الجائزة الكبرى في حفل جوائز الإعلام السياحي العربي 2018		
ONLINE LINK	https://kolalarab.net/news-124688.htm#.Ycg652	ВВуМ8	

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، في 2 ابريل 2018: تم تكريم شركة نيرفانا للسياحة والسفر؛ الأولى من نوعها في هذا المجال في دولة الإمارات العربية المتحدة، كأفضل وكالة سفريات وشركة سياحية في الإمارات، خلال الحفل العاشر لجوائز الإعلام السياحي العربي لعام 2018، الذي أقيم تماشيًّا مع الازدهار السياحي والاقتصادي الذي شهدته المنطقة في الأونة الأخيرة.

وتمثل جوائز الإعلام السياحي العربي ذروة التميز في المنطقة، فهي دلالة على تحقيق متلقيها أفضل الإنجازات في هذا المجال. حيث تم استقبال أكثر من نصف مليون صوت من 14 دولة مختلفة، عن طريق التصويت الإلكتروني، قبل تحديد الفائزين في هذه الجوائز المرموقة.

و قال السيد عمر العلي، المدير التنفيذي للاتصالات والمشاريع لدى شركة نيرفانا للسياحة والسفر: "تحتفي جوائز الإعلام السياحي العربي بالتميز في القطاعات المختلفة، وتمنح الفائزين تقديرًا عالمي. وقد سعدنا وتشرفنا بالحصول على مثل هذه الجائزة المرموقة، التي تقدر التزامنا وتصميمنا على منح ضيوفنا تجارب سياحية مميزة ومصممة خصيصًا لتلائم احتياجاتهم وتطلعاتهم".

فقد اكتسبت شركة نيرفانا للسياحة والسفر شهرتها الكبيرة ونجاحها الباهر في دولة الإمارات العربية المتحدة، بفضل التجارب السياحية المميزة والمخصصة التي تقدمها. حيث يصمم فريق عمل شركة نيرفانا رحلات سياحية مميزة، بالاعتماد على رغبات كل عميل وتطلعاته الخاصة، كما يعتني عناية فائقة بأدق التفاصيل. فالتركيز غير المسبوق على احتياجات العميل مكن الشركة من تصميم رحلات سياحية رائعة تلائم الجميع، ومن الإبحار بضيوفها إلى العديد من المناطق النادرة والمتميزة. وهذا هو سبب بروز شركة نيرفانا للسياحة والسفر في مجال خدمة العملاء، إلى جانب محافظتها على الشفافية والوضوح في كافة المراحل لضمان حصول العميل على أفضل الأسعار الممكنة.

وقد تم إعلان الجائزة من خلال السكرتير العام لمنظمة السياحة العالمية؛ السيد زوراب بولوليكاشفيلي في بوراسا برلين 2018. وسيتم منحها لوفد نيرفانا للسياحة والسفر ضمن مراسيم احتفالية فاخرة ستقام في عُمان في يوليو 2018.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Yas Thoughts	COUNTRY	UAE
DATE	10 September 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	شركة أبوظبي للعقارات تفوز بجائزة " أفضل فريق لإدارة العقارات في دولة الإمارات لعام 2017		
ONLINE LINK	http://www.yasthoughts.com/Yasthoughtsn/ar/%d8%b4%d8%b1%d9%83%d8%a9- %d8%a3%d8%a8%d9%88%d8%b8%d8%a8%d9%8a- %d9%84%d9%84%d8%b9%d9%82%d8%a7%d8%b1%d8%a7%d8%aa- %d8%aa%d9%81%d9%88%d8%b2-%d8%a8%d8%ac%d8%a7%d8%a6%d8%b2%d8%a9- %d8%a3%d9%81%d8%b6%d9%84/		

أبوظبي، 10سبتمبر 2017– أعلنت اليوم شركة أبوظبي التجاري للعقارات، شركة فرعية تابعة ومملوكة بالكامل لبنك أبوظبي التجاري عن فوزها بجائزة " أفضل فريق لإدارة العقارات في دولة الإمارات العربية المتحدة لعام 2017" وذلك للعام الثاني على التوالي من جوائز كابيتال فاينانس انترناشونال، أحد أهم وأشهر الصحف الدولية والمواقع الإلكترونية للأبحاث في مجالات الأعمال والإقتصاد والمال والتي تصدر تقاريراً دورية تلقي الضوء على أفضل مساهمات الأفراد والشركات والمؤسسات لتحقيق التنمية الإقتصادية الحقيقية من خلال خدماتٍ تشكل إضافة نوعية لجميع المستفيدين منها.

وبهذه المناسبة، قال محمد بن بريك، المدير العام لشركة أبوظبي التجاري للعقارات: "نحن فخورون بحصولنا على هذه الجائزة الدولية المرموقة التي جاءت تأكيداً على مدى حرص والتزام شركة أبوظبي التجاري للعقارات بتطوير جودة الخدمات التي نقدمها وهو ما يمثل الركيزة الأساسية لإستراتيجيتنا بصفة عامة حيث ترتكز جهودنا على تحقيق أقصى درجات الامتياز في كل ما نقوم به من أعمال وما نقدمه من خدمات من خلال التدريب المستمر لموظفينا والسعي لتحسين وتطوير الأنظمة الإلكترونية التي نقدم من خلالها خدماتنا لعملائنا الكرام".

وإضاف: " تأتي هذه الجائزة المرموقة التي نفتخر بها تقديراً لجهود فريق موظفي شركة أبوظبي التجاري للعقارات ولما يتمتعون به من خبرات طويلة ومعرفة متعمقة بأسواق العقارات وشهادات متخصصة في جميع المجالات العقارية بما يضمن تقديم أفضل مستويات خدمة العملاء من خلال توفير باقة متكاملة من الحلول العقارية تحت سقف واحد.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Hotel and Rest	COUNTRY	GCC
DATE	31 March 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	شركة نيرفانا للسياحة والسفر تحصد جائزة أفضل وكالة سفريات في الإمارات		
ONLINE LINK	https://hotelandrest.com/ar/tourism-news/article-40684/		

تم تكريم شركة نيرفانا للسياحة والسفر؛ الأولى من نوعها في هذا المجال في دولة الإمارات العربية المتحدة، كأفضل وكالة سفريات وشركة سياحية في الإمارات، خلال الحفل العاشر لجوائز الإعلام السياحي العربي لعام 2018، الذي أقيم تماتئيًا مع الازدهار السياحي والاقتصادي الذي شهدته المنطقة في الأونة الأخيرة.

وتمثل جوائز الإعلام السياحي العربي ذروة التميز في المنطقة، فهي دلالة على تحقيق متلقيها أفضل الإنجازات في هذا المجال. حيث تم استقبال أكثر من نصف مليون صوت من 14 دولة مختلفة، عن طريق التصويت الإلكتروني، قبل تحديد الفائزين في هذه الجوائز المرموقة.

وقد قال السيد عمر العلي، المدير التنفيذي لشركة نيرفانا للسياحة والسفر معلقًا على هذا التكريم "تحتفي جوائز الإعلام السياحي العربي بالتميز في القطاعات المختلفة، وتمنح الفائزين تقديرًا عالمي. وقد سعدنا وتشرفنا بالحصول على مثل هذه الجائزة المرموقة، التي تقدر التزامنا وتصميمنا على منح ضيوفنا تجارب سياحية مميزة ومصممة خصيصنًا لتلائم احتياجاتهم وتطلعاتهم".



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Life Magazine	COUNTRY	UAE
DATE	3 Apr 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Nirvana Travel & Tourism Scoops Top Award at the Arab Tourism Media Awards 2018		
ONLINE LINK	https://mebusiness.ae/ar/news/show/27162		

Jirvana Travel & Tourism, the leading tour operator of the UAE has been onoured with the 'Best Travel Agency and Travel Company UAE' award the tenth edition of the Arab Tourism Media Awards 2018, held in line with the tourism and economical renaissance witnessed by the region

The Arab Tourism Media Awards represents the pinnacle of excellence in he region, championing the best in the respective fields. More than half a nillion votes collected through electronic voting from 14 different ountries were taken into account before determining the winners for these prestigious awards.

commenting on international recognition this honour brings to Nirvana ravel and Tourism, the Executive Director Corporate Communications & rojects Omar Al Ali said, "The Arab Tourism Media Awards celebrate xcellence across different sectors and bring international acclaim to the vinners. We are delighted and honoured to have received such a highly oveted award which recognizes our commitment and dedication to "offering distinctive guest experiences tailored for our clientele



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Emirates Magazine	COUNTRY	UAE
DATE	18 February 2020	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Nirvana Travel & Tourism Announced as Sponsor of the 90th International Chess Federation (FIDE) Congress in Abu Dhabi		
ONLINE LINK	http://www.emiratestourismmag.com/nirvana-travel-tourism-announced-as-sponsor-of-the-90th-international-chess-federation-fide-congress-in-abu-dhabi/		

Abu Dhabi, United Arab Emirates, 18 February 2020: Nirvana Travel & Tourism announced today that it has signed on to be a sponsor for the 90th International Chess Federation (FIDE) Congress that will be taking place in Abu Dhabi from February 26 to March 1, 2020.

Mr. Alaa Al Ali, CEO of Nirvana Travel & Tourism stated "We are delighted to cosponsor the 2020 edition of the congress in cooperation with the Asian Chess Federation. As a strategic partner, Nirvana Travel & Tourism will harness its organizing capabilities to catapult this global event to success, while also highlighting the UAE's role in supporting the sport on an international stage."

Al Ali praised the efforts of the Asian Chess Federation headed by Sheikh Sultan bin Khalifa bin Shakhbout Al Nahyan for organising the event. He added, "I would also like to appreciate the contributions of Dr. Abdullah bin Salem Al Wahshi, CEO of the Asian Chess Federation for arranging a world class sports conference in the capital, as part of a strategy to develop the sport and for facilitating the resources required for its growth."



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Yas Thoughts	COUNTRY	UAE
DATE	17 June 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Nirvana Travel & Tourism Continues to Innovate; Adds New Event Management Services to Accommodate Demand		
ONLINE LINK	http://www.yasthoughts.com/Yasthoughtsn/nirvana-travel-adds-new-event-management-services-to-accommodate-demand/		

Abu Dhabi, UAE, June 17, 2018: Nirvana Travel & Tourism announced today that it is expanding its portfolio of services to meet the growing demand in the UAE and the GCC region. In addition to its core services of tour management, passenger transportation, accommodation, and entertainment and cultural programmes, Nirvana Travel & Tourism is launching a new, full-service department for Event Management services at its headquarters in Abu Dhabi's Breakwater area, which is regarded as the capital's most attractive tourist destination.

Regarding the launch, the CEO of Nirvana Travel & Tourism Alaa Al Ali commented, "Today we're celebrating an important milestone for the company which has seen a steady growth rate between 30% and 40% in 2017, by continuing to innovate for our clients and meet their evolving needs. The new business initiative complements our current offering, further adding value to our client base".

He added, "The demand is reflected in the large volume of events organized in the UAE and Abu Dhabi in particular accounts for a large portion of events, conferences and festivals par excellence".

Nirvana Travel & Tourism focuses on staying ahead of the trends and recognises the high demand for corporate and social events executed by both public and private sectors. The new department which will be offering all capabilities under event management in addition to events catering to entertainment, sports, weddings, corporate, MICE and CSR, will be overseen by Abdul Hadi Joujou, the Director of Events.



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	UAE Business Magazine	COUNTRY	UAE
DATE	2 Apr 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Nirvana Travel & Tourism Scoops Top Award at the Arab Tourism Media Awards 2018		
ONLINE LINK	https://uaebusiness.com/2018/04/02/nirvana-travel-tourism/		



Nirvana Travel & Tourism, the leading tour operator of the UAE has been honoured with the 'Best Travel Agency and Travel Company UAE' award at the tenth edition of the Arab Tourism Media Awards 2018, held in line with the tourism and economical renaissance witnessed by the region.

The Arab Tourism Media Awards represents the pinnacle of excellence in the region,

championing the best in the respective fields. More than half a million votes collected through electronic voting from 14 different countries were taken into account before determining the winners for these prestigious awards.

Commenting on international recognition this honour brings to Nirvana Travel and Tourism, the Executive Director Corporate Communications & Projects Omar Al Ali said, "The Arab Tourism Media Awards celebrate excellence across different sectors and bring international acclaim to the winners. We are delighted and honoured to have received such a highly coveted award which recognizes our commitment and dedication to offering distinctive guest experiences tailored for our clientele".



CLIENT	NIRVANA TRAVEL & TOURISM		
PUBLICATION	Hotel and Rest	COUNTRY	UAE
DATE	2 Apr 2018	CIRCULATION	ONLINE
HEADLINE	Nirvana Travel & Tourism Scoops Top Award at the Arab Tourism Media Awards 2018		
ONLINE LINK	https://hotelandrest.com/en/tourism-news/artic	cle-40736/	

Nirvana Travel & Tourism, the leading tour operator of the UAE has been honoured with the 'Best Travel Agency and Travel Company UAE' award at the tenth edition of the Arab Tourism Media Awards 2018, held in line with the tourism and economical renaissance witnessed by the region.

The Arab Tourism Media Awards represents the pinnacle of excellence in the region, championing the best in the respective fields. More than half a million votes collected through electronic voting from 14 different countries were taken into account before determining the winners for these prestigious awards.

Commenting on international recognition this honour brings to Nirvana Travel and Tourism, the Executive Director Corporate Communications & Projects Omar Al Ali said, "The Arab Tourism Media Awards celebrate excellence across different sectors and bring international acclaim to the winners.

We are delighted and honoured to have received such a highly coveted award which recognizes our commitment and dedication to offering distinctive guest experiences tailored for our clientele".